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苏州近年来变化英语作文1 如果让你创建一个节日，你会创建怎样一个节日，为什么要创建它，时间是什么时候，在那天要做些什么，在什么地方，哪些人。。 If I am able to create a holiday, it would be th...
苏州近年来变化英语作文1
如果让你创建一个节日，你会创建怎样一个节日，为什么要创建它，时间是什么时候，在那天要做些什么，在什么地方，哪些人。
。 If I am able to create a holiday, it would be the _Food and Fun Day_. Think about it, with all the school homework and exams; it would be really nice to take a break from all the studies and just relax. Also I think everyone would enjoy the great food and lots of fun. It\'s just like a big party where everyone is invited. I would like the _Food and Fun Day_ be set during the middle of the school year, where everyone can relax from their studies for a day. On that day, everyone will bring food and drinks to school and share what they brought with friends, students, and teachers. There will also be games and winners gets great prizes. Think about it, how great it would be to have a holiday like that！ 假如你叫李华，请根据以上要求，写一封想作奥运会的志愿者申请信。
要求：字迹工整，100词左右。开头已写好，不计入总词数。
2、参考范文 Dear Sir or Madam: Thank you for taking your time to read my letter. As the coming of the 20_ Beijing Olympic Games, I\'d like very much to be a volunteer. All our Chinese are hosts for this special event. Above all, I promise I should endeavor to serve with enthusiasm our distinguished guests and athletes from all over the world. Besides, I have a rich knowledge about Chinese history, so I will be not only a servant but also a carrier for our splendid culture. What\'s more, as we all know, English as an international language, will play an important role in communication during Olympics, and I am good at it. I can express myself fluently and clearly in English. To sum up, I believe I can be a qualified volunteer. I will value it and do all I can if I could be accepted to be one. 根据_发布的“限塑令”，自20_年6月1日起，在所有超市、商场实行塑料购物袋有偿使用制度，超市、商场一律不得免费提供塑料购物袋。请你写一篇英语短文，要求包括以下内容： 现状：目前中国每天消费近30亿个塑料袋，造成了严重的资源浪费和环境污染； 限塑令的意义：减少塑料袋使用量，提高公众的环保意识； 提倡：重拎布袋子，重提菜篮子。
参考词汇：禁令 ban 意识 awareness 提倡 advocate 2、参考范文 The problem of “white pollution” caused by used plastic is becoming increasingly serious, in which plastic shopping bags play an important role. In China about three billion plastic shopping bags are consumed every day, which results in a great waste of resources and heavy environmental pollution. Luckily, The government has put a nationwide ban on the use of free plastic bags, demanding that all stores and supermarkets not provide customers with free plastic bags after June 1. The rule will undoubtedly reduce the use of plastic bags and enhance the awareness of environmental protection. It is highly advocated that we should turn to cloth bags and shopping baskets from now on.假设你是李华，在得知四川大地震的消息之后，作为校学生会主席，你决定给灾区的中学生写一封慰问信，主要内容包括： 1、得知四川发生突如其来的特大地震灾害，心情非常难过； 2、看到你们表现得非常镇定、坚强，感动得热泪盈眶； 3、患难见真情，全校师生向你们表示慰问的同时，共计捐款12万元； 4、美好家园可以重建，希望你们要看到希望、充满信心。 参考词汇：捐款 make a donation to 2、参考范文 Dear friends, I\'m awfully sorry to hear that a horrible and severe earthquake unexpectedly hit your hometown. Faced with such a rarely-seen disaster, you remain so calm and strong-willed that we are all moved to tears. A friend in need is a friend indeed. Thinking about your present situation, we can not wait a minute to make every bit of our effort to help you. I, as the chairman of student union, on behalf of all my schoolmates, express our most sincere pity and care for you. Besides, we make a donation of 120 thousand yuan to you, expecting that it can help you go through the difficulty. A better hometown can be rebuilt. Therefore, never give up whatever happens. Remember we won\'t be far away when you need any help! Yours Sincerely, Li Hua中考英语作文范文--我的家乡 请你根据下面的提纲，以“我的家乡”为题，写一篇100—120字的短文。
提纲： （1） 家乡的地理位置； （2） 解放前的情况； （3） 解放后的变化； （4） 对家乡的感情。 My Home Town My home town is a beautiful place. It stands beside a wide river and is rich in fish and rice. But in the old days it was a poor and backward little town. Many people had no work. They lived a hard life. In 1949 my hometown was liberated. Since then great changes have taken place there. The streets have been widened. Factories, schools, hospitals, cinemas。
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20_中考无锡英语作文
20_中考常州英语作文
20_苏州中考英语作文题目及范文
假设在英语课上老师给你们欣赏了电影《太空大灌篮》的主题曲I Believe I Can Fly。这是一首催人奋进的励志歌曲。请你根据以下要点以“I Believe I Can Fly”为题，用英语写一篇短文，参加某英语杂志社的写作比赛。
内容要点：
1.这首歌告诉我们自信的重要性；
2.自信给人勇气尝试，使人成功；
3.梦想和自信使人勇于面对困难；
4.没有梦想和自信，不会获得成功；
5.你的感悟（考生自拟，至少一点）。
注意：
1.词数90左右。短文的开头已为你写好，不计入总词数；
2.参考词汇：自信—confidence(n.)
3.短文须包括所有要点，不要逐词翻译，可适当发挥，使短文连贯、通顺，文中不得出现真实的人名、校名等相关信息
I Believe I Can Fly
I Believe I Can Fly is a nice song by . _____________________________________________
中考英语作文范文：
I Believe I Can Fly
I Believe I Can Fly is a nice song by . This song tells us that confidence is very important. When a person has confidence,he believes in himself. He believes that he can and will succeed,and this gives him the courage to try new things. Dreams and confidence are what keep us going on in the face of difficulties. No one can achieve success without them. If you believe you can fly,then you can really fly someday.
I think I will never give up whenever I meet any difficulties. I\'ll remember confidence is the promise for achieving success.
苏州中考作文题目：《总有属于我的季节》
20_年江苏常州中考语文 作文题目：《班级的个性》或《家乡的个性》
20_年江苏无锡市中考语文 作文题目：“难忘的决定”
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Snow floated down, sprinkled on the earth. Fuzzy throughout the world. What a beautiful little snowflake! As sacred to give people gifts on here on earth. Warm everyone\'s heart. And like the noble white swan, jitter white wings, landed on earth. Light snow flowers larger, dense, sprinkled on the flowers, trees, issued a _rustling_ sound, like a beautiful, beautiful song in the snow.
Light snow flower more the more thick, like the countless white petals fall down and fly in the earth. Later, under the snow, the greater the light snow flower in the air you pull me pull, you hug me, I hold you tight, how close! The whole world into a white, very beautiful. As snow, gently stroking the earth, glowing through the every corner of the earth, the earth on the silver plating. This charming snowflakes, like white castle danced in the air. And as they have shed the petals, flying. The goose feather snow, warm everyone\'s winter, warm everyone\'s heart, make this better world is becoming more perfect...
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As a saying goes,_Where there is a will, there is a way_.
All the people in the earth spend their life on many kinds of item,such as family,friendship,career and so we will rush into trouble when going for seem to walk into a forest as we are lost and go without a accurate then we get down,be need the passion of our we lack in to overcome hardship is a willing heart,which helps us build up confidence and light our way to the beautiful future.
With a wll,a beggar can become a a will,nothing could stop a determined man stepping all have a goal,and we were born for it,a pure and wonderful is the movitation of our if we hold a will are we able to face a storm and expect for a sunny it is never too late to keep a wll.
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导入：
第1段：提出一种现象或某个决定作为议论的话题
As a student, I am strongly in favour of the decision. (亮明自己的观点是赞成还是反对
The reasons for this may be listed as follows. (过渡句，承上启下
正文：
第2段：First of all... Secondly... Besides...(列出2~3个赞成或反对的`理由
结论：
第3段：In conclusion, I believe that... (照应第1段，构成\\_总—分—总\\_结构
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如果让你创建一个节日，你会创建怎样一个节日，为什么要创建它，时间是什么时候，在那天要做些什么，在什么地方，哪些人。
。 If I am able to create a holiday, it would be the _Food and Fun Day_. Think about it, with all the school homework and exams; it would be really nice to take a break from all the studies and just relax. Also I think everyone would enjoy the great food and lots of fun. It\'s just like a big party where everyone is invited. I would like the _Food and Fun Day_ be set during the middle of the school year, where everyone can relax from their studies for a day. On that day, everyone will bring food and drinks to school and share what they brought with friends, students, and teachers. There will also be games and winners gets great prizes. Think about it, how great it would be to have a holiday like that！假如你叫李华，请根据以上要求，写一封想作奥运会的志愿者申请信。
要求：字迹工整，100词左右。开头已写好，不计入总词数。
2、参考范文 Dear Sir or Madam: Thank you for taking your time to read my letter. As the coming of the 20_ Beijing Olympic Games, I\'d like very much to be a volunteer. All our Chinese are hosts for this special event. Above all, I promise I should endeavor to serve with enthusiasm our distinguished guests and athletes from all over the world. Besides, I have a rich knowledge about Chinese history, so I will be not only a servant but also a carrier for our splendid culture. What\'s more, as we all know, English as an international language, will play an important role in communication during Olympics, and I am good at it. I can express myself fluently and clearly in English. To sum up, I believe I can be a qualified volunteer. I will value it and do all I can if I could be accepted to be one.根据_发布的“限塑令”，自20_年6月1日起，在所有超市、商场实行塑料购物袋有偿使用制度，超市、商场一律不得免费提供塑料购物袋。请你写一篇英语短文，要求包括以下内容： 现状：目前中国每天消费近30亿个塑料袋，造成了严重的资源浪费和环境污染； 限塑令的意义：减少塑料袋使用量，提高公众的环保意识； 提倡：重拎布袋子，重提菜篮子。
参考词汇：禁令 ban 意识 awareness 提倡 advocate 2、参考范文 The problem of “white pollution” caused by used plastic is becoming increasingly serious, in which plastic shopping bags play an important role. In China about three billion plastic shopping bags are consumed every day, which results in a great waste of resources and heavy environmental pollution. Luckily, The government has put a nationwide ban on the use of free plastic bags, demanding that all stores and supermarkets not provide customers with free plastic bags after June 1. The rule will undoubtedly reduce the use of plastic bags and enhance the awareness of environmental protection. It is highly advocated that we should turn to cloth bags and shopping baskets from now on.假设你是李华，在得知四川大地震的消息之后，作为校学生会主席，你决定给灾区的中学生写一封慰问信，主要内容包括： 1、得知四川发生突如其来的特大地震灾害，心情非常难过； 2、看到你们表现得非常镇定、坚强，感动得热泪盈眶； 3、患难见真情，全校师生向你们表示慰问的同时，共计捐款12万元； 4、美好家园可以重建，希望你们要看到希望、充满信心。 参考词汇：捐款 make a donation to 2、参考范文 Dear friends, I\'m awfully sorry to hear that a horrible and severe earthquake unexpectedly hit your hometown. Faced with such a rarely-seen disaster, you remain so calm and strong-willed that we are all moved to tears. A friend in need is a friend indeed. Thinking about your present situation, we can not wait a minute to make every bit of our effort to help you. I, as the chairman of student union, on behalf of all my schoolmates, express our most sincere pity and care for you. Besides, we make a donation of 120 thousand yuan to you, expecting that it can help you go through the difficulty. A better hometown can be rebuilt. Therefore, never give up whatever happens. Remember we won\'t be far away when you need any help! Yours Sincerely, Li Hua中考英语作文范文--我的家乡 请你根据下面的提纲，以“我的家乡”为题，写一篇100—120字的短文。
提纲： （1） 家乡的地理位置； （2） 解放前的情况； （3） 解放后的变化； （4） 对家乡的感情。 My Home Town My home town is a beautiful place. It stands beside a wide river and is rich in fish and rice. But in the old days it was a poor and backward little town. Many people had no work. They lived a hard life. In 1949 my hometown was liberated. Since then great changes have taken place there. The streets have been widened. Factories, schools, hospitals, 。
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Young university students are sensible to fashions. Some are keen on following fashions: they use mobile phones of the latest style; they wear stylish clothes; they enjoy popular music.
Some people are not happy with this phenomenon. They argue that university students should focus on studies rather than on fashions. They say fashions cost so much that university students cannot afford them. Some students follow fashions crazily, for fear of losing face. Fashions have caused much trouble on campus.
However, others may hold different opinions. They say fashions can drive students to work harder for a better life and broaden their horizons, which is essential for their future development.
I understand those students who follow fashions, but they must be responsible and not go to extremes. If their family is poor, there is no need for them to have such luxurious hobbies.
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Love makes the world go around.
Love to us human is what water to shines the most beautiful light of humanity,we born in it,we live by often we take it as granted,but we should know love is a priceless gift we should how to cherish the love?I have heard a saying :the quickest way to receive love is to give it; the fastest way to lose love is to hold it too tightly the best way to keep love is to give it wings.
It is important for us to learn to love as the first class in our when you know how to love than you will be a real man in this brings us warmth in the fearful coldness,love brings us bright when life gets hard and brings us confidence toward life when we are tired out and want to give up.
Love deserves all the admiring words,and love is even beyond the life and is what love is all about in my eyes.
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In the world of detective novels, Sherlock Holmes is undoubtedly the most famous one. But for me, the greatest detective in novels is Hercule Poirot, a little Belgian who always uses his little grey cells to find the truth.
I really appreciate him for various reasons, such as his having an insight into other people\'s psychology, his understanding on hunman nature and his being merciful. But most improtant thing is that he looks more like a real human being, compared with Holmes or other legend detectives. He has such a funny appearance, an egg-shaped head and exaggerated moustache . He enjoys delicious cuisine and focuses on his own dressing. He is always humor and likes to mock himself. he prefers to stay with young peole for being attracted by their vigor and energy. And there are still so many lovely features of him I can list.
Anyway, I like him and appreciate him. I always get touched by the philosophy of life in his storys. Hercule Poirot is indeed my favourite detective.
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我驻足在涂着金黄色油漆的栅栏前，痴望着眼前的栀子花丛。
此时正是栀子花开得最灿烂的时候，展现在我眼前的是一片圣洁的花海，像是飞舞在天空中的雪花定格在了某一时刻一样;散发的香气足以让人沉醉。我沉浸在这浓郁的香气中。
我仔细寻觅着，想找到一朵最美最大最香的花儿。终于，有一朵花儿不辜负我的期望，绽放在了我的面前。
这朵花，色泽洁白，晶莹饱满，花朵圆润地舒展着，花瓣上有着无数浅浅的旋纹，旋着旋着，就好像这花儿的生命鲜活起来了，洁白的花瓣上透着一点淡淡的浅绿，花儿宛如刚及笄的少女一样美丽。我凑过去，深深地吸了一口，惊喜地脱口而出：“哇，好香!”
我用无比珍爱的眼神望着这朵花。忽然发现，花的中心有象蚜虫一样细小的虫子聚集在一起，啃咬着花瓣。
我不禁为这朵花感到悲哀。这么灵动鲜活的生命，却要忍受虫子的啃咬，它得多么痛苦啊!
我突然陷入了沉思。这朵花，这么美，这么香，它的香气是最浓郁芬芳的，在香气中蕴藏着一种勇气和力量。不管多么痛苦都要勇敢地绽放，散发自己的香气。如果没有痛苦，它还会是这样美，这样香吗?正因为痛苦，它才向世界展现它的美丽，才会有这么沁人心脾的香气。人，何尝不是如此?如果没有承受痛苦就随随便便成功，那么成功的意义又有多大呢，成功本身的价值又有多大呢?只有忍受痛苦的人，心灵才能蜕变，才能绽放出更大更美的花朵，散发出更香更浓的气味。
不忍受痛苦就成功的人，是沙土里的贝壳;而忍受痛苦最终成功的人，是贝壳里璀璨夺目的、荧光闪闪的珍珠。
我不禁又凑到花儿旁，嗅着它的芬芳，它的香气又让我沉醉，但更重要的是，它把忍受痛苦的勇气和力量随着花香盈满了我的心田。
我再次情不自禁地脱口而出：“哇，好香!”
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20_年：
《牵挂》，要求学生写一篇体裁不限，字数为500左右的文章。
20_年：
苏州市中考作文题 以”心事”为题写一篇作文，不少于500字
20_年：
苏州市中考作文题 有人说“人”字是一撇一捺，你是那一撇，我是那一捺，要两个人才能写成。如果人人光想着自己的那一撇或那一捺，那么“人”字永远组合不到一起。请根据上面的材料，结合自己的经历和感受，自选角度，自拟题目，写一篇不少于500字的文章（除诗歌外体裁不限）。
20_年苏州中考作文题：
一位新生去学校报到，下了长途车后去坐公交车。他向投币箱投了一元钱，司机冷冷地说：“两块。”他满脸燥热。来的时候母亲告诉他乘公交车只要一元，所以钱全都缝在了旅行袋内侧的的小袋子里。他只好把求助的目光投向了车里的人。可是，除了几个嘲讽的眼神外，其余的人都把头转向了车外，他准备下车。跟在身后的一位中年男子向他摆摆手，并向投币箱投了三元钱。当他向中年男子道谢，并要求下车后还他钱时，中年男子笑了笑，说：“你不用还我，如果可以，请你把这一元钱传给下一个需要它的人。”在别人需要帮助的时候，伸出你的手，世界会因此而温馨。请以“伸出你的双手”为话题，自选角度，自拟题目，写一篇不少于500 字的文章（除诗歌、剧本以外体裁不限）。
20_年苏州市中考作文题：
俗话说，一日之计在于晨。晨是美好的，是充满希望的，也是富有活力的，更是要好好体验和珍惜的。一天中最宝贵的时光在晨，一生中最生气勃勃的日子也在 “晨”……请以“晨”为题写一篇不少于500字的文章，除诗歌、剧本以外题材不限，文中不要出现（或暗示）本人的姓名、所在学校。
20_年苏州中考作文题目：
《聆听（ ） 》
20_年江苏苏州中考作文题目：
《一丝惬意心中来》
20_年：《总有属于我的季节》
20_年：《熟悉的地方也有风景》
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The cartoon aims at informing us of the significance of our dreams/objectives. Definitely, no once can deny the importance of it. Our dreams/goals/ideals/objectives will prevent us from quitting easily especially when we are in great trouble. They will lead us to the destination we are eager to reach, bring out the best in us and stimulate us to remain firm in our faith. To further illustrate the importance of dreams/objectives, I would like to take Helen Keller as a case in point: how could she, a disabled woman who was born blind and deaf, finally be a world-renowned writer who wrote If I Had Three Days to See without her dreams to overcome physical limitations.
Accordingly, at no time should we underestimate the power of dreams/objectives. furthermore, we must set up proper goals before we start to do anything and stick to it whatever difficulties we meet . One of the most dangerous forms of human error is forgetting what one is trying to achieve. Paul Nitze once said.
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High school is regarded as the best time in a person\'s life. As a senior three student, it won\'t take long before I graduate. Now, I have much to share with my fellow students.
Firstly, I would like to show my appreciation to those standing by me all the way, teachers, parents and friends included. Without their help and advice, my life would be different. Secondly, it\'s high time to say sorry to classmates whom I hurt or misunderstood. Communication and smiles act as bridges to friendship. Above all, I\'ve made up my mind to make every effort to study, for I believe hard work is the key to success. Just as the old saying goes, _no pains, no
Finally I hope that all the younger fellows can make full use of time, because time and tide wait for no men.
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1如何交朋友
独处时很难交到朋友的。志同道合很重要。
不要害怕向他人展示自己的才华，而是要乐于分享。
与他人交谈时要注意眼神交流，同时还必须做一个号的聆听者。先让他人介绍自己，你再自我介绍。对他人要友善。患难见真情，试着去帮助有困难的朋友。
这样，你会有更广的交际圈，更多认识朋友的机会也会随之而来。
2我对电视的看法
电视早已成为我们生活中的一部分。离开电视，我们将不能快乐地生活。因为它时刻传递着最新的消息，丰富着我们的知识面。我们也可以从电视剧里获得乐趣。如果没有电视，我们的生活会是多么无趣。电视节目是很吸引人的。当我们辛苦地工作了一天后，在电视机前喝上一口好茶，是多么美好的一件事！但是，电视对人们的身体健康是有害的。看太久电视会影响我们的身体健康，特别是眼睛。看电视确实会影响到我们的所作所为。但是，一切都取决于我们自己。
3我对校服的看法
在我们学校，我们每天都必须穿校服。问题是，我们班的同学都觉得校服很丑。我觉得年轻人应该看起来更阳光更聪明，所以我们希望可以穿自己的衣服上学。我们的老师认为，如果我们这样做，我们就会把精力放在衣服上而不是学习上了。我们却认为穿自己的衣服会提供一个学习的舒适状态。就算我们不能那样做，我们也该获得批准自己设计校服吧。我们觉得每个人都必须有展示个性的空间。这样无论老师还是学生都会感到开心。
4我对志愿者的看法
作为中学生我们一直在忙功课。有些人认为我们必须把精力放在学习上，如果自愿去帮助他人，会是一件浪费时间的事。但我觉得做志愿者是一件很美妙的事情。帮助他让我感到开心，而将时间花在我自己喜欢做的事情上让我更加开心。做志愿者还可以学到许多课堂上无法得知的东西。所以，如果有机会，我希望可以探望老人家并帮他们打扫房子。我想到医院帮助生病的孩子，我喜欢孩子，并且我希望将我的爱通过在医院工作的方式表达出来。总而言之，我希望帮助那么有困难的人。如果每个人都伸出友爱之手，世界会变得更加多姿多彩.
5点点善意
人类是地球上先进的动物。有些动物很善良。比如说，如果你善待一只狗，它会摇尾巴示意。如果你善待他人，他们也会以礼相待。你有很多的机会可以施善。如果你遇到一个残疾人在路上行走，你可以搀扶他过马路。你可以为他指引道路。如果他问你问题，你应该乐于帮忙。这就是点点善意。也许这对你来说不过是举手之劳，但对于那些需要帮助的人却很难能可贵。如果你这样做了，别人也会回敬的。善待他人，他人也将善待你。
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